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Uprzejmie informuję, że na LVII sesji Rady Miejskiej 16 grudnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tomasz 

Żmuda zgłosił następujące wnioski i zapytania: 

1) Poprosił o informację, jak Zarząd Dróg i Komunikacji jest przygotowany do wystąpienia 

trudnych warunków drogowych w okresie zimowym, czy środki na ten cel zapewnione 

są w odpowiedniej wysokości i czy odśnieżanie chodników oraz ulic będzie przebiegało 

bez przeszkód. 

2) W nawiązaniu do informacji dotyczącej wycofania drużyny Tarnovii z kobiecej ekstraligi 

zapytał, czy klub ustosunkował się do pytań Prezydenta. 

3) Poparł prośbę dotyczącą umożliwienia rozpoczęcia kształcenia w zawodzie technik 

programista i rekrutacji na kierunek technik fotografii i multimediów w Zespole Szkół 

Technicznych (znak: KRM.0003.470.2021). 

4) Przyłączył się do apelu radnej Anny Krakowskiej (znak: KRM.0003.476.2021) 

o zwiększenie liczby punktów pomiaru jakości powietrza w Mieście. 
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